


导师接收函 
Letter of Acceptance
致申请者：
一、请完整填写此表中“申请人信息”栏；
二、请将此表连同其他个人背景及学术相关材料电子邮件发给导师；
三、请将导师签字后的《接收函》与其他材料共同发至中外语言交流合作中心（wangxinsheng@chinese.cn）。
Dear Applicant,
Step1. Please complete the Applicant Information.
Step2. Please send it to your supervisor with other supplementary documents by e-mail.
Step3. Please send the Letter of Acceptance with your supervisor’s signature along with other application materials through email to wangxinsheng@chinese.cn. 

	申请人信息（由申请人填写）
Basic Information of Applicant

	姓名/ Name
	
	性别/ Gender
	
	国籍/
Nationality
	

	生日/ DOB
	
	护照号
Passport No.
	

	联系电话
Contacts
	
	电子邮件
E-mail
	



………………………………………………………………………………………………………
致各位老师：
该生有意申请攻读“新汉学计划”中外合作线上培养项目，如您愿意接收该生，请填写以下信息。该函将作为学生申请项目的重要材料。
Dear Supervisor,
This student is planning to apply for the Online Joint Research Ph.D. Fellowship. If you would like to accept him/her as your student, please fill out the form. Your acceptance is very important for the applicant. 

	导师信息（由导师填写）
Basic Information of Supervisor (Filled by the supervisor)

	姓名/ Name
	
	性别/ Gender
	

	
	
	国籍/
Nationality
	


	电子邮箱
E-mail
	
	联系电话
Contacts
	

	导师个人指导语言
Working Language
	□ 汉语/ Chinese

□ 英语/ English
	

	所在学校
(Affiliated Institution)
	

	所属专业及研究领域
(Discipline and Research Interest)
	

	导师意见
反馈及承诺
Supervisor’s Approval and Commitment
	
如果该生被项目录取，我愿意作为其导师，指导该生完成论文研究和考核全过程。
If the applicant can be accepted by this program, I would like to be his/her supervisor, offering academic advice to the applicant in the period of his/her dissertation research and evaluation process.





签名/ Signature:
日期/Date:                           






